
 

Αθήνα, 17 Ιουλίου 2025.  

 

AΙΤΗΣΗ KΑΤΑΘΕΣΗΣ EΓΓΡΑΦΩΝ 

Προς τον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας   

Θέμα: «Να δοθούν άμεσα από την κυβέρνηση συγκεκριμένα στοιχεία για τη διαχείριση των 

απορριμμάτων στην Περιφέρεια Στερεάς Ελλάδας» 

  

Στον κομβικό τομέα της διαχείρισης των απορριμμάτων η κυβέρνηση έχει επιλέξει μια 

αναποτελεσματική, αδιαφανή και υπερσυγκεντρωτική στρατηγική. Τα δεδομένα είναι όντως 

απογοητευτικά, καθώς σε πανελλαδικό επίπεδο το ποσοστό των απορριμμάτων που 

ανακυκλώνονται  υποχώρησε από το 21% το 2019 σε 17% το 2022, το ποσοστό εκείνων που 

καταλήγουν στην ταφή παραμένει άνω του 80%, ενώ το αντίστοιχο ποσοστό για τη χωριστή συλλογή 

βιοαποβλήτων είναι σχεδόν μηδενικό.   

  

Όπως καταγγέλλεται από τον Πρόεδρο του «Δικτύου ΦοΔΣΑ», το ΥΠΕΝ προχωρά σε 

πρωτοβουλίες χωρίς διάλογο, αφήνοντας αναξιοποίητη τη θεσμική τους εμπειρία και εμποδίζοντας 

την απορρόφηση των πόρων του ΠΕΚΑ 2021–2027 με αποτέλεσμα να καθυστερούν κρίσιμα 

έργα.     

  

Επιπλέον, η κυβέρνηση επιλέγει να μετακυλήσει το κόστος της αποτυχίας της στους πολίτες, 

μέσω της επιβολής του τέλους ταφής. Ταυτόχρονα, σχεδιάζει τις ενεργειακές μονάδες αποβλήτων, 

δηλαδή μονάδες καύσης, χωρίς καμία διαβούλευση με τους αρμόδιους φορείς και τις τοπικές 

κοινωνίες, υπονομεύοντας την πολιτική της κυκλικής οικονομίας και της πράσινης μετάβασης.  

  

Συνοψίζοντας: 

  

Επειδή η αποτυχία της κυβέρνησης στη διαχείριση των απορριμμάτων συνεχίζεται σε 

ολόκληρη τη χώρα, ενώ ουδείς γνωρίζει ποια είναι τα συγκεκριμένα στοιχεία για την Περιφέρεια 

Στερεάς Ελλάδας, με αποτέλεσμα οι όποιοι σχεδιασμοί να γίνονται σε συνθήκες πλήρους 

αδιαφάνειας,   

  

αιτούμαστε όπως κατατεθούν, εντός της προθεσμίας που ορίζει ο Κανονισμός της 

Βουλής, τα κάτωθι στοιχεία για την ενημέρωση της Βουλής και των πολιτών: 

  

1.  Ποιες οι ετήσιες ποσότητες απορριμμάτων των Δήμων της Περιφέρειας Στερεάς 

Ελλάδας, ανά Περιφερειακή Ενότητα και ανά έτος, για το διάστημα 2019-2025; 

  

2. Ποιες οι ετήσιες ποσότητες απορριμμάτων που ανακυκλώνονται και ποιο το 

ποσοστό της καθαρής ανακύκλωσης σε σχέση με τις συνολικές ποσότητες των 

απορριμμάτων  των Δήμων της Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας, ανά Περιφερειακή 
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Ενότητα και ανά έτος, για το διάστημα 2019-2025, ώστε να διαπιστώσουμε την ύπαρξη 

πιθανής προόδου ή υποχώρησης στο θέμα της ανακύκλωσης;       

                                                                        

3.  Ποιες οι ετήσιες ποσότητες απορριμμάτων που καταλήγουν στην ταφή και ποιο το 

αντίστοιχο ποσοστό σε σχέση με τις συνολικές ποσότητες των απορριμμάτων των 

Δήμων της Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας, ανά Περιφερειακή Ενότητα και ανά έτος, για 

το διάστημα 2019-2025; 

  

4.  Ποιες οι ετήσιες ποσότητες βιοαποβλήτων από χωριστή συλλογή των Δήμων της 

Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας, ανά Περιφερειακή Ενότητα και ανά έτος, για το 

διάστημα 2019-2025;     

  

Ο Αιτών Βουλευτής 

Κεδίκογλου Συμεών  

 




